

Title (en)

Method and device for mounting safety ski bindings.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zur Montage einer Sicherheitsskibindung.

Title (fr)

Procédé et dispositif pour le montage des fixations de sécurité de ski.

Publication

**EP 0489221 A1 19920610 (DE)**

Application

**EP 91102651 A 19910222**

Priority

DE 4038825 A 19901205

Abstract (en)

In a method for mounting a safety ski binding, a drilling template (17) is provided, with which three different hole arrangements (15, 16) for the toe iron and the heel iron can be drilled as a function of a particular range of ski lengths so that, in conjunction with a corresponding adjustment range (V) of the heel iron (12), suitable hole arrangements can be drilled on its baseplate (13) without the ski boot itself being available as a measure for drilling the holes. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Verfahren zur Montage einer Sicherheitsskibindung ist eine Bohrschablone (17) vorgesehen, mit der in Abhängigkeit von einem bestimmten Skilängenbereich drei unterschiedliche Lochanordnungen (15, 16) für den Vorderbacken und dem Fersenbacken gebohrt werden können, so daß in Verbindung mit einem entsprechenden Verstellbereich (V) des Fersenbackens (12) auf seiner Grundplatte (13) geeignete Lochanordnungen gebohrt werden können, ohne daß der Skischuh selbst als Maß für das Bohren der Löcher zur Verfügung steht. <IMAGE>

IPC 1-7

**A63C 11/26**

IPC 8 full level

**A63C 11/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63C 11/26** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1428975 A1 19681219 - ALLGAEUER SKIBESCHLAEGEFABRIK
- [A] FR 2240751 A1 19750314 - SALOMON & FILS F [FR]
- [A] DE 2246669 A1 19740328 - VER BAUBESCHLAG GRETSCH CO
- [A] DE 2246667 A1 19740411 - VER BAUBESCHLAG GRETSCH CO

Cited by

EP3100774A1; US5552734A; US2014064865A1; CN106215407A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0489221 A1 19920610**

DOCDB simple family (application)

**EP 91102651 A 19910222**